

Aika: 23.1.2018  
kello 16:00

Paikka: Otakaari 4  
02150, Espoo  
Huone 149

Läsnäolijat: Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja  
Atte Ahti, sihteeri  
Mikael Väisänen  
Katarina Varteva  
Sara Kasanen  
Susanna Karlqvist  
Tuukka Harvela  
Nina Tanskanen  
Soile Bäckström (poistui 15.1)

## 1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 16:09.

## 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

## 3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

## 4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

## 5. ILMOITUSASIAT

5.1 Ei ilmoitettavia asioita.

## 6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet.

Ei uusia jäseniä.

6.2 Raadin palaute.

Ei uutta palautetta raadille.

## 7. YLEISTÄ

7.1 Kuulumiskierros

7.1.1 Varteva: hyvin menee, mutta vähän stressaa.

7.1.2 Bäckström: ihan hyvää, lähden partioon.

7.1.3 Harvela: ei tässä sen kummempia.

7.1.4 Väisänen: raha-asiat kismittävät.

7.1.5 Tanskanen: näin painajaisia IE-hommista.

7.1.6 Karlqvist: sain ulkovastaavan testamentin!

7.1.7 Ahti: hyvin menee.

7.1.8 Yli-Juuti: yritän jaksaa vaihdot, vähän väsyttää.

7.1.9 Kasanen: näin myös painajaista: mekkoni oli kutistunut.

7.2 Vuosijuhlaedustukset 2018

**Päätös: Mikael Väisänen ja Susanna Karlqvist edustavat**

**Rakennusinsinöörkiltaa Sähköinsinöörkillan vuosijuhlilla 17.2. ja Atte Ahti**

**ja Sara Kasanen edustavat Rakennusinsinööriilta KY:n vuosijuhlilla 3.3.**

Pelletin ja KRK:n vuosijuhlat laitetaan eteenpäin toimarilistalle.

## 7.3 Naamaläsy

Kasanen jatkaa naamaläsyihin liittyvien asioiden selvittämistä.

## 7.4 Osoitetarrat

Yli-Juuti ehdotti, että vedetään vanha osoite kirjekuorista yli ja kirjoitetaan uusi osoite päälle. Ehdotusta ei vastustanut kukaan.

## 7.5 Aalto Annex

Yli-Juuti ilmoitti, että IK on merkitty yhteistyökumppaniksi tapahtumaan. Työfuksit Annexiin hoidetaan yhteistyössä liro Lindgrenin kanssa.

## 7.6 Energiateekkaripäivät 22.-23.3. 2018

Yli-Juuti ilmoitti, että kiltta tekee LVK:n kanssa yhteistyötä tapahtumaan liittyen.

## 7.7 Tavaroiden sijainti

Varteva ehdotti varastoinventaariota. Yli-Juuti ehdotti, että käytettäisiin kiltahuonevastaavien kanssa yksi ilta kiltahuoneen siivoamiseen ja varaston järjestelyyn/inventaarioon. Ehdotusta kannatettiin.

## 8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

## 8.1 Ei esille tulleita asioita.

## 9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

## 9.1 Ril vuosisopimus/raportti

Varteva ilmoitti, että vuosisopimus alkaa olla mallillaan ja näytti sen raadille.

## 10. OPINTOTOIMIKUNTA

## 10.1 Kesätyösauna

Bäckström ilmoitti, että kesätyösauna meni hyvin ja kiitti osallistuneita. Budjetissa pysyttiin.

## 10.2 Opetusosaamisen arviointiryhmän opiskelijajäsenten rekrytointi 2018

Bäckström kysyi, kiinnostaako ketään osallistua arviointiryhmän toimintaan ja kertoi lähettävänsä kaikille viestin aiheesta. Sovittiin, että Ahti laittaa viestin ensi viikon viikkotiedotteeseen.

## 11. FUKSITOIMIKUNTA

## 11.1 Ei esille tulleita asioita.

## 12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

## 12.1 KvISOilu, erityisesti vanhemmille tieteenharjoittajille?

Karlqvist kertoi miettineensä KvISOilun mainostamista myös vanhemmille tieteenharjoittajille. Yli-Juuti korosti KvISOilun tärkeyttä.

## 13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

## 13.1 Toimihenkilövalinnat

Sara Kasanen ehdotti Samuel Viitikkoa toimittajaksi. Ehdotusta kannatettiin.

**Päätös: valitaan Samuel Viitikko Ruutisten toimittajaksi.**

## 13.2 Jakelu suoraan painosta

Kasanen kertoi selvittävänsä Haarasen kanssa, josko kannatus- ja kunniajäsenten kopiot Ruutisista voisi lähettää jo suoraan painotalolta. Kasanen kertoo asiasta lisää tulevissa kokouksissa.

## 13.3 Tarkennus budjetista

Kasanen kysyi, kuuluvatko toimistotarvikkeet hänen budjettiinsa. Sovittiin, että asia tarkistetaan seuraavaan kokoukseen mennessä.

## 14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

## 14.1 Ei esille tulleita asioita.

## 15. RAHA-ASIAT

## 15.1 Laskujen hyväksyminen

**Päätös: hyväksyttiin liitteenä olevat laskut.**

## 16. TIEDOTUS

## 16.1 Ei esille tulleita asioita.

## 17. AYY JA ITY

## 17.1 Kiltakummin kuulumiset

Yli-Juuti ilmoitti, ettei kiltakummi päässyt paikalle tällä viikolla, mutta tulee ensi kokoukseen.

## 18. MAIK JA AA-KERHOT

## 18.1 Ehdotus saunailtaan

Karlqvist ehdotti 22. helmikuuta AA-kerhojen kanssa järjestettävän yhteisen saunaillan päivämääräksi. Yli-Juuti ehdotti doodlen tekemistä, jonka avulla asiaa voitaisiin kysyä AA-kerhoilta.

## 19. RIL JA TEK

## 19.1 RIL-jäsenesitteiden jakaminen

Yli-Juuti ilmoitti hakeneensa jäsenesitteet postista kiltahuoneelle.

## 20. M.E.T.A

## 20.1 Ei muita esille tulleita asioita.

## 21. SEURAAVA KOKOUS

## 21.1 Pidetään seuraava kokous vakiokokousaikaan seuraavana keskiviikkona klo 18:00.

## 22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

## 22.1 Päätettiin kokous ajassa 17:39.

VAKUUDEKSI

---

Silja Yli-Juuti  
Puheenjohtaja

---

Atte Ahti  
Kirjuri-tiedottaja